
SPRAWOZDANIE NR 7 

WÓJTA GMINY MIEDŹNO 

z dnia 30 czerwca 2015 r. 

z działalności w okresie pomiędzy sesjami 

 

I. PODSTAWA PRAWNA. 

 

§ 38. ust. 2 i § 39 uchwały Nr 135/XIX/2012 Rady Gminy Miedźno z dnia 27 marca 2012 r. 

w sprawie Statutu Gminy Miedźno (Dz. Urz. Woj. śl. z 2012 poz. 2121 z późn. zm.) 

 

II. OKRES SPRAWOZDAWCZY. 

 

18 czerwca 2015 r. do 29 czerwca 2015 r. 

 

III. REALIZACJA UCHWAŁ RADY GMINY. 

 

 W trakcie obrad IX sesji Rady Gminy Miedźno odbytej w dniu 17 czerwca 2015 roku 

podjęto 4 uchwały. Wszystkie powierzono do realizacji Wójtowi. Były to: 

1) Uchwała 54/IX/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 do porozumienia 

z dnia 6 marca 2015r. o współpracy w sprawie opracowania i realizacji Strategii RIT dla 

Subregionu Północnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Śląskiego na lata 2014 – 2020. 

2) Uchwała 55/IX/2015 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. 

„Budowa Zintegrowanego Systemu Informacji Przestrzennej wspierającego świadczenia  

e-usług przez jednostki samorządu terytorialnego z obszaru Powiatu Kłobuckiego” 

3) Uchwała 56/IX/2015 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 

2015 r. 

4) Uchwała 57/IX/2015 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

 Uchwały zostały przekazane do organów nadzoru. Akty prawa miejscowego oraz 

uchwały budżetowe zostały opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Śląskiego.  

 Zgodnie z przekazanymi poprzednio informacjami uchwała Nr 49/VII/2015 Rady 

Gminy Miedźno z dnia 19 maja 2015 r. zmieniająca wieloletnią prognozę finansową (WPF) 

została uchylona przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Katowicach na posiedzeniu 

kolegium w dniu 18 czerwca 2015 r.  

 

IV. REALIZACJA ZADAŃ GMINY. 

 

1) Na posiedzeniu w dniu 17.06.2015 r. Zarząd WFOŚiGW w Katowicach przyjął informację 

dotyczącą listy zadań przewidzianych do dofinansowania, na której znalazło się 21 zadań (na 

24 zgłoszone). Jest na niej na pozycji 19 zadanie naszej gminy Budowa Kanalizacji Sanitarnej 

w Ostrowach nad Okszą (ulice Sosnowa, Sportowa, Akacjowa i Tartakowa). Kwota całkowita 
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pożyczki to 1 863 469,32 zł, z czego do wypłaty w bieżącym roku przewidziano 963 756,36 

zł. Całość kosztów zadania to blisko 3 mln złotych, realizacja przewidziana na 2 lata.  

Po podpisaniu umowy przystąpimy to postępowania o zamówienie publiczne. Na najbliższą 

sesję wniosę projekt uchwały dostosowującą kwotę pożyczki do złożonego wniosku.  

 

2) Budowa chodnika w Ostrowach nad Okszą do dzisiaj był termin składania ofert. Wpłynęło 

8 propozycji: 

 

a) P.H.U. KOST-BRUK S.C. Izabela Janik, Klaudia Wręczycka cena brutto 251 954,01 

zł 

b) P.U.H. ”DOMAX” Arkadiusz Mika cena brutto 259 868,96 zł 

c) Z.H.U. „Bomax” Maj Bogdan cena brutto 263 320,12 zł 

d) „DROGEX” S.C. W. Piątek, M.Piątek cena brutto 238 038,16 zł 

e) P.U.H. „BUD-MET” Jarosław Kałmuk cena brutto 220 708,04 zł 

f) PHU ARGO Arkadiusz Góra cena brutto  229 017,88 zł 

g) PRZEDSIĘBIORSTWO ROBÓT DROGOWYCH „WILK” Ryszard Wilk cena brutto  

209 747,41 zł 

h) PTUH ”ROMTRANS” Roman Zając cena brutto 210 000,00 zł 

 

Są one obecnie analizowane. O rozstrzygnięciu przetargu poinformuję Państwa na następnej 

sesji. 

 

V. SPRAWY WEWNĘTRZNE URZĘDU. 

 

1) Zakończyły się czynności kontrolne wykonywane przez Inspektorów Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach. W piątek przedstawiony został projekt protokołu.  

Na czwartek umówione mamy spotkanie z Inspektorami w sprawie jego podpisania. Za około 

2 miesiące przestawione zostaną zalecenia pokontrolne. Wtedy też omówiona zostanie całość 

kontroli Wysokiej Radzie 

 

2) Dzisiaj dobiega też końca zadanie zapewniające realizowane przez ACM Sp. z. o.o. Na 

początku lipca przedstawiony zostanie raport audytora. Będzie on omówiony wspólnie  

z kontrolą RIO. 

 

3) 25.06.2015r. został rozstrzygnięty konkurs na stanowisko Głównego Księgowego Urzędu 

Gminy. W konkursie udział wzięła jedna kandydatka. Spełnia ona wymogi formalne  

i uzyskała pozytywną opinię komisji konkursowej. Zacznie pracę od 1 lipca. Jest nią Pani 

Grażyna Borycka z Ostrów nad Okszą, dotychczasowa główna księgowa w Gminnym 

Ośrodku Kultury w Miedźnie. 

 

4) 23.06.2015 uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Sołeckiej w Mokrej. Obecni byli także 

radni gminy z terenu tego sołectwa (Konrad Puchała i Marcin Sznober). Tematem posiedzenia 

było omówienie zadań realizowanych sołectwie w bieżącym roku w ramach funduszu 

sołeckiego. Dokonany został także rekonesans dróg biegnących wzdłuż lasów w sołectwie. 

Ustalono także za najbardziej priorytetowe oczyszczenie rowu wzdłuż lasu przy drodze od 
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Mokrej III do Mokrej II oraz ewentualne wykonanie przepustu na tej drodze. Sołtys zgłosił 

także wniosek o zaproszenie na sesję Nadleśniczego Miłkowskiego. 

 

5) 24.06. 2015 uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Sołeckiej w Borowej. Obecny był także 

radny gminy z tego sołectwa (Dariusz Modliński). Tematem posiedzenia był projekt 

wprowadzenia nazw ulic w sołectwie. 

 

6) 25.06.2015 roku uczestniczyłem wspólnie z Dyrektor GOK w spotkaniu  

z przedstawicielami Rady Sołeckiej, Zespołu Szkół, OSP, Klubu Sportowego „Naprzód”, 

Koła Emerytów i Rencistów w Ostrowach nad Okszą poświęconemu organizacji Dożynek 

Gminnych. Odbędą się one w tej miejscowości 13.09.2015 r.  

 

VI. REPREZENTOWANIE GMINY NA ZEWNĄTRZ. 

 

1) 21.06.2015 r. odbył się w Miedźnie Powiatowy Przegląd Orkiestr Dętych. Wzięły w nim 

udział orkiestry z Miedźna i Ostrów nad Okszą. Obie zostały nagrodzone: 

a) Orkiestra z Miedźna zdobyła I miejsce w przemarszu i III miejsce w konkursie 

b) Orkiestra z Ostrów nad Okszą zdobyła II miejsce w przemarszu. 

2) 26.06.2015 r. zakończyły się zajęcia w ramach roku szkolnego. Osobiście wziąłem udział 

w zakończeniu roku w Gimnazjum w Miedźnie. Na pozostałych uroczystych apelach, 

reprezentowali mnie: 

a) w Szkole Podstawowej w Miedźnie – sekretarz Agnieszka Związek, 

b) w Zespole Szkół w Ostrowach nad Okszą – skarbnik Andrzej Kluczny 

c) w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Mokrej – kierownik Aleksandra Bernaś. 

 

3) 27.06.2015 uczestniczyłem w VII Powiatowym Przeglądzie Zespołów Ludowych  

w Przystajni – naszą gminę reprezentował zespół śpiewaczy „Łęgowianki” oraz w Festynie 

„Powitanie Lata” w Ostrowach nad Okszą. 

 

2) 29.06.2015 uczestniczyłem w Konwencie Wójtów i Burmistrzów Śląskiego Związku Gmin 

i Powiatów. Tematem spotkania były między innymi Centra Usług Wspólnych i zmiany  

w ustawie o Samorządzie Gminnym. 

 

 Na tym zakończę składanie Wysokiej Radzie sprawozdania z działalności pomiędzy 

sesjami. W przypadku pytań postaram się udzielić dodatkowych odpowiedzi. 

 

 

 

Piotr Derejczyk 

Wójt Gminy Miedźno 


